



STIL UND DESIGN
STYLE AND DESIGN

Ein besonderes Highlight mitten im Zimmer ist die gläserne Dusche mit Granit und Edelstahl. Auch das übrige Interieur begeistert durch sein modernes, puristisches Design. Edle Stoffe und Textilien in Grün und Creme sowie hochwertige wengefarbene Hölzer wirken klar, schlicht und elegant.

A real highlight is formed by the glazed shower with granite and stainless steel in the centre of the room. The rest of the interior in a modern, purist design is also really appealing. Fine fabrics and textiles in green and crème as well as high quality wenge-coloured wood have a clear, sleek and elegant appearance.

AUF EINEN BLICK AT A GLANCE

- | | |
|---|---|
| <p>ZIMMERAUSSTATTUNG</p> <ul style="list-style-type: none"> - 173 schallisolierte Zimmer und Suiten - Granit-Glas-Bad - Kostenfreier Internetzugang via WLAN - Individuell regulierbare Klimaanlage - Laptopgeeigneter Safe, Minibar - Großzügiger Schreibtisch - TV mit Videokanälen - Telefon mit analogem Internetanschluss | <p>ROOM FURNISHING</p> <ul style="list-style-type: none"> - 173 soundproofed rooms and suites - Granite-glass bathroom - Free of charge Internet access via WLAN - Individually-controllable air conditioning - Safe suitable for a laptop, minibar - Spacious desk - TV with video channels - Telephone with analog Internet connection |
|---|---|

- | | |
|---|---|
| <p>RESTAURANT & BAR</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fleming's Brasserie & Wine Bar | <p>RESTAURANT & BAR</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fleming's Brasserie & Wine Bar |
|---|---|

- | | |
|---|--|
| <p>FITNESS</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fitnessbereich, Ruhebereich - Finnische Sauna, Aromadampfbad - Solarium | <p>FITNESS</p> <ul style="list-style-type: none"> - Fitness area, rest area - Finnish sauna, aroma steam bath - Solarium |
|---|--|

- | | |
|--|---|
| <p>PARKEN</p> <ul style="list-style-type: none"> - Parkplätze am Hotel | <p>PARKING</p> <ul style="list-style-type: none"> - Parking spaces at the hotel |
|--|---|

ENTFERNUNGEN		DISTANCES	
Messe & Kongresszentrum	7,5 km	Exhibition & Congress Centre	7,5 km
Wien-Westbahnhof	0,5 km	Vienna-Westbahnhof	0,5 km
Mariahilfer Straße	0,5 km	Mariahilfer Strasse	0,5 km
Autobahn (A 22)	8 km	Motorway (A 22)	8 km
Flughafen	19 km	Airport	19 km

FLEMING'S HOTEL WIEN-WESTBAHNHOF
 Neubaugürtel 26-28 · 1070 Wien · Austria
 T.: +43 1 22737-0 · F.: +43 1 22737-9999
 wien@flemings-hotels.com

24-Stunden-Reservierungshotline +49 (0) 800 37 37 700

Amadeus:	WWVIEFLE	Galileo:	WW00033
Sabre:	WW59976	Worldspan:	WWVIEFL



MEHR ALS SIE ERWARTEN
MORE THAN YOU EXPECT

Kaiserpracht und UNO-City, Heurige und Hip-Hop: Wien lebt von Gegensätzen. Gut, wenn man sich da auf Design und Komfort im Fleming's-Stil verlassen kann! Sie erwarten noch mehr? Dann sind Sie hier richtig. Willkommen bei Fleming's! WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM

Majestic Emperor's and UNO city, wine cellars and hip-hop: Vienna is full of contradictions. That is great if one can depend on living comfort and atmosphere in the typical Fleming's style. Then you will be right at home here. Welcome to Fleming's! WWW.FLEMINGS-HOTELS.COM



KÖRPER UND SEELE BODY AND SOUL

In unserem Fitnessbereich erwartet Sie perfekte Entspannung. Erholen Sie sich in der finnischen Sauna, dem Aromadampfbad, im Solarium und im großzügigen Ruhebereich. Wer Kraft und Ausdauer trainieren will, nutzt unsere modernen Fitnessgeräte als perfekte Ergänzung zu den Wellnessangeboten.

You will find perfect relaxation in our fitness area. Recuperate in the finnish sauna, in the aroma steam bath, in the solarium and in the spacious rest area. For strength and endurance training, you can use our modern fitness equipment as the perfect complement to the range of wellness facilities.



GENUSS UND VIELFALT ENJOYMENT AND VARIETY

In Ruhe schlemmen oder schnell und lecker den Hunger zwischendurch stillen: Fleming's Brasserie & Wine Bar bietet mit einem besonderen Mix aus französischer Brasserie und Traiteurladen viel Genuss für jeden Geschmack. Besonders umfangreich ist die Weinkarte mit ausgewählten Qualitätsweinen.



Enjoy a meal in peace or satisfy your hunger between meals with quick and tasty food: Fleming's Brasserie & Wine Bar offers a special combination of French Brasserie cuisine and a Delicatessen for every taste. The extensive wine list has a select range of top quality wines.



TAGUNGEN UND EVENTS CONFERENCES AND EVENTS

Auf 880 m² finden Sie elf klimatisierte Tagungsräume mit Tageslicht und einem herrlichen Blick in den begrünten Innenhof. Auch die Ausstattung mit zentral gesteuerter Medientechnik für verschiedene vorprogrammierte technische Szenarien und einem CAT-7-Netzwerkzugang genügt jedem Anspruch.

You will find eleven air-conditioned conference rooms with daylight in the 880 m² conference area which have a wonderful view over the green courtyard. The equipment has centrally-controlled media technology for various preprogrammed technical scenarios and the CAT-7 network access satisfies every requirement.